
25 jaar
Alhoewel ik al vanaf 1987 in het vak zit, heb ik in 2000 camerateam.nl opgestart met 

als bedoeling als freelance cameraman samen met een geluidsman op pad te gaan. 

Dat heeft niet lang gewerkt, want in no-time waren we complete producties aan het 

maken. En dat ging in een razend tempo. Binnen twee jaar had ik drie mensen in 

dienst en alles liep gesmeerd, op één ding na: ik was zelf niet meer aan het filmen, 

maar meer de manager aan het uithangen en dat vond ik niet leuk. 

De drie personeelsleden gingen zelf iets anders doen en ik begon in 2006 met tv-

regie.nl. Mijn eerste regiewagen, omdat ik ook heel vaak meercameraklussen deed. 

Eind 2009 verkocht ik de wagen omdat HD er aan zat te komen en dus bracht ik de 

wagen naar Ethiopië om hem aan een sjeik te verkopen. Samen met een maatje van 

me. Vanaf 2006 begon ik les te geven op school, één dag in de week.

Wat betreft regiewagen besloot ik even af te wachten, want ik wilde bekijken wat 

het allemaal ging doen. Vanaf 2014 begon het bloed weer te kriebelen en startte ik 

een onderzoek om de mogelijkheid te bekijken om er weer eens een te bouwen. Op 

1 april 2016 was het zover; de introductie van DutchMulticam, echt een spannende 

tijd als nieuwkomer op de markt. Echt heel veel mooie klussen mogen doen en elke 

keer een kleine update gedaan om in de markt te kunnen blijven. 

In 2023 was ik inmiddels 60 en in mijn hoofd was ik al jaren bezig om een opvolger 

te vinden. Dat valt niet mee. Als je eigen personeel hebt zou dat een optie kunnen 

zijn, maar dat had ik dus niet. Wel had ik al enige jaren contact met Harm van Hou-

ten van Yourside Broadcast Assistance en die hielp me altijd mee om de wagen fit te 

houden. Vaak kwam het onderwerp toekomst ter sprake. De afgelopen twee jaar zijn 

we daar dieper op ingegaan en tot het besluit gekomen de twee bedrijven te laten 

samensmelten. DutchMulticam blijft gewoon bestaan, maar valt nu onder Yourside. 

Voor mij een hele mooie stap en voor Harm een prachtige aanvulling op zijn bedrijf. 

Ik blijf voor een paar dagen per week op school aan het werk en daarnaast achter de 

schermen nog bezig met DutchMulticam, maar dan wel op een laag pitje. Uiteraard 

neem ik gewoon nog klussen aan en doen we die samen met Harm. Daar zal geen 

verandering in komen. 

Na 25 jaar wil ik zeker nog niet stoppen, maar gewoon doorgaan als freelancer en 

hier en daar een klusje doen, wel op een lager pitje. De dingen die ik leuk vind, net 

als het schrijven van deze columns, wat ik ook alweer tien jaar doe. Ondertussen 

heb ik een camera-robotarm aangeschaft en wil ik me daar echt meer in verdiepen. 

Ook heb ik plannen voor een kleine studio voor het filmen van producten, maar ik 

moet nog even een geschikte locatie vinden. Dit jaar word ik 62 en ik ben nog lang 

niet klaar!
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